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Verslag algemene ledenvergadering van 8 mei 2023 
 
De algemene ledenvergadering werd gehouden in dorpshuis Hip-
po in Hippolytushoef. Het was goed om te zien dat een groot deel 
van de LADA leden aanwezig waren. 
 
De kascommissie bestaande uit Lida en Frans hadden geen vra-
gen voor de penningmeester (Lavinia) en er wordt decharge ver-
leend aan de jaarrekening. 
 

VAN  HET  BESTUUR 

Waardering 
Naar aanleiding van de het jaarverslag klinkt 
vanuit de leden waardering voor het werk van 
de fractie (Henk, Peter en Daan) in de afgelo-
pen periode. 
 
Politiek onafhankelijk 
Een belangrijk punt op de vergadering is de 
samenwerking tussen LADA en ANDERS!. 
De gezamenlijke fractie is nu ruim een jaar in 
functie en sinds medio maart zit het ANDERS! 
raadslid (Dorien) via BBB in de provinciale sta-
ten. Op de openbare fractievergadering van 20 
maart jl. is de samenwerking binnen de LADA 
& ANDERS! fractie besproken. Aanleiding was 
een evaluatie over de afgelopen periode van 
het LADA-deel van de fractie. In de LADA sta-
tuten staat opgenomen dat LADA een politiek 
onafhankelijke groepering is. Dat Dorien nu 
provinciaal namens een landelijke partij actief 
is gaat wringen in een gezamenlijke fractie. De 
aanwezige leden concluderen dat de samen-
werking in een gezamenlijke fractie met AN-
DERS! voor LADA geen meerwaarde heeft. 
De aanwezigen adviseren de LADA fractie
(leden) om de samenwerking in een gezamen-
lijk fractie te beëindigen. De fractieleden geven 
aan dit advies over te nemen en met de Do-

rien, bestuur ANDERS! en de griffie contact op 
te nemen om de beëindiging van de samen-
werking in een gezamenlijk fractie in gang te 
zetten. 
 
Werkgroep 
Op de ledenvergadering van 31 oktober 2022 
is er besloten om een werkgroep op te richten 
die zich bezig gaat houden met de toekomstige 
koers van LADA. De werkgroep bestaat uit 
Daan, Peter en Jos. De werkgroep is inmiddels 
een keer bij elkaar geweest om te brainstor-
men. Hieruit is onder andere het voorstel geko-
men om weer de straat op te gaan. Dit keer 
niet met een caravan maar een marktkraam 
om bij de inwoners op te halen wat er leeft. 
Harry en Marinus geven aan dat een Klaag-
muur wellicht aan de kraam toegevoegd kan 
worden. Zij hebben hier goede ervaringen mee 
uit de SDC tijd. Verder wordt er gediscussieerd 
over de naam, LADA als naam heeft met de 
inval in Oekraïne een negatievere uitstraling 
gekregen. Er worden verschillende ideeën ge-
opperd. Afgesproken wordt dat mogelijke na-
men verder uitgewerkt gaan worden en t.z.t. 
aan de leden zal worden voorgelegd. 
 

Jos Witte 

openbare fractievergadering 
 

maandag 12 juni 
aanvang 19.30 uur   

 
locatie: 

Kunsttuin Nederlands Kremlin 
Limmerschouw 51 

1731 NJ Winkel 
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Afhandeling breuk met ANDERS !   
                                                                                                               
Gesprek met de griffier (donderdag 11-05) was 
verhelderend en duidelijk waardoor een snelle 
afhandeling  mogelijk werd.  Advies: brief naar 
voorzitter van de  raad (burgemeester) met cc 
griffie waarin Henk aangeeft uit de gecombi-
neerde fractie te stappen en als LADA verder 
gaat. De griffier zal het verder afhandelen met 
Dorien Sijbenga. Hij wees er op dat zij zelfs on-
der de naam LADA&ANDERS ! verder kan 
gaan.  Daan moet opnieuw geïnstalleerd wor-
den als fractieondersteuner voor LADA, ge-
beurt in de raad van 25-05.                                                                                                                  
Met Jos hebben Henk en Peter daarna 
(zaterdag 13-05) het persbericht en de brief 
namens bestuur aan bestuur ANDERS ! opge-
steld waarna Dorien ‘s avonds door Henk tele-
fonisch is ingelicht. Zij reageerde rustig. Daar-
na zondagavond (14-05) het persbericht uitge-
stuurd met cc aan de voltallige raad (advies 
griffier). Alle uitgaande berichten zijn in cc naar 
Dorien gestuurd waardoor zij steeds op de 
hoogte is gehouden van de afhandeling van 
ons besluit. Wij zijn van mening dat de zaak zo 
op een fatsoenlijke wijze is afgehandeld. 
           
Ingekomen stukken    
                                                                                                                                       
Mail van bewoners Graslaan in Anna Paulowna 
waarin zij zorgen uiten over de mogelijke ver-
plaatsing  van het sportpark in Kleine Sluis om 
plaats te maken voor woningbouw. Over de 
Randweg zal dan een nieuw sportcomplex 
aangelegd worden. Zij vinden dit kapitaalver-
nietiging en willen het sportpark met zijn groen-
singels behouden op de huidige plak.                                                                                                                
  Wij kunnen ons vinden in de beoogde ver-   
plaatsing waardoor de grond vrijkomt voor wo-
ningbouw op voorwaarde dat de bestaande 
groensingels behouden blijven en ingepast 
worden in de bouwplannen.   
                                                          
Mail mevrouw de Boer, nieuw sportcomplex 
Niedorp.  Er is een groep bewoners die vrezen 
voor overlast over de mogelijke locatie aan de 
Limmerschouw, mevrouw De Boer komt inspre-
ken op de volgende fractievergadering in het 
Nederlands Kremlin.                                                                                 

Mededelingen  
                                                                                                                                                   
De beantwoording van onze vragen over de 
netcongestie laat zien dat er veel onduidelijk is 
voor nieuwe plannen in Hollands Kroon.   
                                                                                                              
De fractie heeft informatie ontvangen waaruit 
blijkt dat de vier gebiedsregisseurs per 1 sep-
tember zijn aangesteld.  Een kwalijke zaak. Er 
is hier sprake van een beleidswijziging waar-
over de raad zich nog steeds niet heeft kunnen 
uitspreken. Het is nog steeds onduidelijk wat 
de functie inhoudt en wat het beoogde doel is. 
           
Raadsagenda 25-03-2023                                                                                            
 
Kooyhaven.                                                                                                                                                  
College wil dat de gemeente voorkeursrecht 
vestigt op de gronden rond de Kooyhaven. Dat 
betekent dat wanneer eigenaren grond willen 
verkopen zij dit eerst moeten aanbieden aan 
de gemeente. Hiermee wil het college specula-
tie met deze gronden voorkomen nu Den Hel-
der en Middenmeer zijn aangewezen als loca-
tie voor de ontwikkeling van de waterstofeco-
nomie.    
            
Bestemmingsplan Groenhof Breezand.                                                                                  
Binnen het geldende bestemmingsplan ‘De 
Groenhof Breezand’ kunnen maximaal 128 wo-
ningen worden gerealiseerd. Het gebied biedt 
ruimte voor meer woningen waarmee invulling 
kan worden gegeven aan de woningbehoefte 
zonder dat dit ten koste gaat van de ruimtelijke 
kwaliteit. Het voornemen is om in het gebied in 
totaal 173 woningen te realiseren. De extra wo-
ningen worden gebouwd in een goedkoper 
segment. De fractie zal het voorstellen steu-
nen. 
           
Verslag raadscafé                                                                                                        
                                                                                                                                                  
Inwoners van de wijk Groenhof in Breezand 
maken bezwaar tegen de wijziging van het be-
stemmingsplan waarmee het college beoogt 
een aantal sociale huurwoningen toe te voe-
gen. Inwoners spreken zich daar tegen uit.   
                                                                         > 

Verslag openbare fractievergadering 
 
Maandag 22 mei in De Meerbaak de eerste vergadering waarin we weer als LADA bijeen kwa-
men. Doordat de raadsagenda slechts twee punten ter beoordeling kende die tot weinig discussie 
leidden, was er ook nu weer ruim tijd om met elkaar over andere onderwerpen van gedachten te 
wisselen.  
Onze fractieondersteuner Daan is lid van de klankbordgroep Sociaal Domein. Door zijn afmelding 
voor de vergadering is dit punt van de agenda gehaald. Lavinia zal contact opnemen met hem 
betreffende de aanbevelingen Wmo en Jeugdzorg.     
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Zij willen geen rijtjes woningen, past niet in de 
buurt.                                                                           
Fractie zal het collegevoorstel steunen.  

Omwonenden van het pontje bij het Westeinde 
maken bezwaar tegen een verlenging van de 
vaartijden wegens geluidsoverlast. Krijgen een 
reactie van de gemeente. 

Bestuur Veerburg wil voor het sportcafé de 
functie van dorpshuis behouden na sloop van 
de sporthal.  

Wat verder ter tafel kwam                                                                                                                              

De publicatie van Stijn Vos op Regio Noordkop 
over de vele tweets van OHK-fractielid Pieter 

de Jong waarin hij zich vierkant achter Poetin 
schaart en hem alle credits geeft voor zijn op-
treden met als rechtvaardiging de oorlog in de 
Oekraïne, wordt besproken. Het is ieders vrij-
heid om een mening te hebben maar voor 
LADA is dit wel een reden om er afstand van te 
nemen.                                                            

Wij zijn benieuwd wat Groen Links gaat doen. 
De tweet destijds van Daan over Erik Seymour 
staat in geen verhouding met wat De Jong twit-
tert maar was voor Groen Links wel reden om 
Daan en LADA in de sociale media in diskre-
diet te brengen.                                                < 

       
 

                                             Fractiesecretaris: Peter Couwenhoven 
                                             06 25311671 

           fractielada@lada.nu 

 
 

        www.lada.nu                                                                          Nieuwe Niedorp,  15-05-2023 
 

PERSBERICHT   
 
 
De samenwerking in een gezamenlijke fractie met ANDERS ! heeft voor LADA niet de 
meerwaarde gebracht die er van verwacht werd. In de LADA-statuten is opgenomen dat 
LADA een politiek onafhankelijke groepering is. Dat Dorien Sybenga nu provinciaal namens 
een landelijke partij actief is gaat wringen in een gezamenlijke fractie. 
De ledenvergadering van 8 mei jl heeft unaniem het besluit genomen om de samenwerking 
te beëindigen.  
Ons raadslid Henk van Gameren zal nu weer namens LADA zijn raadszetel bezetten. 
 
Met vriendelijke groet 

 
 
 
 
 

  

Peter Couwenhoven 

 

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met  fractievoorzitter Henk van Gameren 06 
2441659. 
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UIT  DE  FRACTIE 

De raadsvergadering van 25 mei was weer met een uur klaar. Doordat het 
college het voorstel tot vestigingen van voorkeursrecht op gronden rond de 
Kooyhaven van de agenda haalde omdat de onderhandelingen zijn gestopt 
telde de agenda ter beoordeelvorming slechts een punt. Gemeld werd dat 
Henk als fractie LADA verder gaat en dat de fractie LADA&ANDERS ! Nog 
uit een persoon, Dorien Sybenga, bestaat. De vergadering werd besloten 
met het aanstellen van Daan als fractieondersteuner van de fractie LADA. 
 

Wijzigen bestemmingsplan Groenhof 
 
Vanuit CDA en VVD werd kritisch geoordeeld 
over de doorlopen participatie waarin bewoners 
onvoldoende zouden zijn meegenomen, wat in 
het raadscafé naar voren werd gebracht. Het is 
wel cynisch dat dit ook de partijen zijn die wat 
participatie en inwoners betrekken in de be-
sluitvorming altijd terughoudend zijn.  
Wethouder Versteeg beaamde dat het beter 
had gekund en dat het college een actievere 
rol moet spelen en het initiatief om een partici-
patietraject te starten niet alleen bij de initiatief-
nemer dient te liggen maar dat er ook een rol 
voor het college ligt. Het heeft hier niet goed 
gewerkt, concludeerde hij.  
Onze fractievoorzitter merkte op dat hij ook in 
het raadscafé aanwezig was en daar de bewo-
ners toch echt had horen zeggen dat zij tegen 
rijtjeswoningen waren en dat LADA blij is dat er 
nu ook woningen voor een betaalbare prijs ge-
bouwd worden en dat vertraging van de plan-
nen in niemands voordeel is.Ook sprak hij uit 
teleurgesteld te zijn in het kleine aantal sociale 
huurwoningen. Met alleen de stem van het 
CDA tegen werd het voorstel aangenomen. 
 

Op eigen kracht 
 
Sinds deze raadsvergadering is het officieel: 
LADA gaat weer op eigen kracht verder. Henk 
en Daan staan de komende jaren voor u klaar! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Beantwoording politieke vragen 
 

Onze vragen wat de gevolgen van de netcongestie zijn voor de verschillende nieuwbouwplannen 
in Hollands Kroon zijn uitgebreid beantwoord. Voor het Dahliapark (Winkel), Balgweg 20
(Breezand) en Laan Bloys van Treslong (Den Oever) is capaciteit beschikbaar. Voor de overige 
plannen is het nog niet duidelijk. Lees de volledige beantwoording op de website van LADA: 
https://lada.nu/wp-content/uploads/2023/05/AW-PV-2314-LA-Netcongestie.pdf 
 
De vraag naar het plaatsen van de accucontainer op het voetpad bij de 
Vomar in het Winkelhart Niedorp maakt duidelijk dat het een noodmaatre-
gel was. Het is niet de accu, deze is aan de achterzijde geplaatst.Doordat 
er een haperende stroomvoorziening was is er tijdelijk een aggregaat ge-
plaatst. Het college was daar niet van op de hoogte. Mocht het nog een 
keer voorkomen dan wordt het aggregaat aan de achterzijde van de Vo-
mar geplaatst. Toch goed dat deze vraag gesteld is, het college is het 
met ons eens dit een ongewenste situatie was. 
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Dorien Sijbenga: “Geen rancune, maar wel jammer hoe het is gegaan” 

Hollands Kroon – Dorien Sijbenga, Statenlid voor BBB en gemeenteraadslid in Hollands Kroon, 
reageert teleurgesteld op het besluit van LADA om de lijstverbintenis met haar partij Anders te 
verbreken. Volgens Sijbenga is pas na de provinciale verkiezingen aan haar gemeld dat de partij-
statuten van LADA het niet toelaten dat iemand tegelijkertijd voor een landelijke partij actief is. 
LADA beaamt dat, maar zegt dat het ook de uitspraken van Sijbenga zijn geweest die het vertrou-
wen in een goede samenwerking hebben ondermijnd. 
 
Sijbenga stond bij de Statenverkiezingen op de vierde plek voor BBB. Gezien de peilingen was 
het daarom niet onwaarschijnlijk dat ze een zetel zou bemachtigen. Toch is er volgens haar van-
uit LADA nooit iets gezegd over een mogelijke strijdigheid met de partijregels: “Na de verkiezin-
gen hebben we het een keer besproken, maar toen werd gezegd dat de partijbesturen nog in ge-
sprek zouden gaan. Dat heb ik netjes afgewacht, maar ik heb niks meer vernomen tot ik zater-
dagavond werd gebeld door Henk van Gameren met het bericht dat LADA had besloten eruit te 
stappen. Het is nooit eerder een punt geweest en het had voor mij ook zeker niet gehoeven.” 
 
“Ik wil niet met modder gooien, want ik heb altijd leuk samengewerkt, maar het was wel fijner ge-
weest om het eerder te weten. Desalniettemin respecteer ik de beslissing.” Sijbenga benadrukt 
dat zij geen rancune voelt en op interpersoonlijk vlak altijd goed door één deur kon met fractiege-
noot Henk van Gameren. Ook Van Gameren beaamt dat er wat dat betreft een fijne samenwer-
king was. Het besluit van LADA verandert voor Sijbenga niks aan de wijze waarop zij haar raads-
werk wil invullen: “Ik ben nu weer gewoon fractievoorzitter van Anders en blijf rustig op mijn plaats 
zitten. Ik heb het ook te druk om me er druk over te maken eerlijk gezegd.” 
 
Uitspraken Sijbenga ook van belang 
Van Gameren, fractievoorzitter van LADA, laat desgevraagd weten dat het inderdaad klopt dat er 
niks tegen Sijbenga is gezegd toen zij zich verkiesbaar stelde: “Het is nog maar de vraag of je 
dan ook echt gekozen wordt, dus het was niet opportuun. Ik heb na de verkiezingen wel gezegd 
dat het gevoelig ligt, omdat we zes jaar geleden deze discussie ook al hebben gehad binnen de 
partij. Toen hebben we duidelijk afgesproken dat we ons alleen lokaal willen bezighouden.” Vol-
gens Van Gameren zijn de twee functies simpelweg niet verenigbaar. Hij wijst er daarbij op dat 
heel veel partijen dubbelfuncties niet toestaan, en dat het zelfs BBB tot voor kort een dergelijk 
standpunt innam. 
 
“Als BBB straks in een coalitie zit moeten ze misschien wel allerlei besluiten nemen waar wij het 
als LADA niet mee eens zijn. Over datacenters, of windmolens bijvoorbeeld, dingen die veel dis-
cussie gaan opleveren. Dan kun je niet twee petten ophebben en in Hollands Kroon een andere 
mening vertolken.” Wat volgens de LADA voorman ook heeft meegespeeld is een uitspraak die 
Sijbenga deed bij Regio Noordkop kort voor de Statenverkiezingen. Daar zei ze namelijk dat ze, 
wanneer ze vooraf had geweten dat ze bij BBB actief zou worden, niet mee had gedaan met de 
gemeenteraadsverkiezingen. “Dat is ‘not done’ en niet goed voor het vertrouwen van de mensen 
in de politiek”, zegt Van Gameren. “Het is wel een zetje geweest waardoor we het vertrouwen in 
de samenwerking verder verloren.” 
 
Daan Pruimboom 
Naast Sijbenga stond ook LADA lid Daan Pruimboom op de kieslijst voor BBB. Hij stond echter op 
de vijftiende plek en bemachtigde daarmee geen zetel. Pruimboom is nog steeds actief voor 
LADA als fractieondersteuner. Toch is dit volgens Van Gameren niet tegenstrijdig met het besluit 
ten aanzien van Sijbenga. Zo is Pruimboom uiteindelijk niet gekozen voor BBB en daarnaast is hij 
ook geen raadslid voor LADA. Leden van LADA mogen van de partijstatuten gerust lid zijn van 
een landelijke partij, zegt de fractievoorzitter. Het wordt pas problematisch als ze op twee plekken 
tegelijk gekozen zijn en moeten stemmen over beleid. 

https://www.regionoordkop.nl/ 
 
Noot redactie 
In de fractievergadering van 20 maart is het beëindigen van samenwerking aan de orde gesteld. Dorien heeft toegezegd 
met een week met een schriftelijke verklaring te komen. Die is nooit gekomen. Zij was dus een week na de verkiezingen al 
op de hoogte. 
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Noord-Holland vraagt aan Rijk € 1,2 miljard voor landelijk gebied 

(24 mei 2023) 

Herstellen en realiseren van natuurgebieden, innovatie bij veehouderijen om stikstofuitstoot te la-
ten afnemen, bescherming van goede landbouwgrond en een verhoging van het grondwaterpeil 
in de veenweiden. Met onder andere deze maatregelen willen Gedeputeerde Staten (GS) de na-
tuur, waterkwaliteit, het klimaat en de landbouw verbeteren en verduurzamen. Vooralsnog is voor 
deze plannen ruim € 1,2 miljard nodig van het Rijk. 
 
De voorgestelde maatregelen staan omschreven in de concept-startversie van het Provinciaal 
Programma Landelijk Gebied (PPLG). 
 
“Uit het stuk blijkt hoe trots we zijn op Noord-Holland”, vertelt gedeputeerde Esther Rommel van 
Natuur en Stikstof. “Het is mede aan ons om onze prachtige provincie te behouden voor toekom-
stige generaties. Want op dit moment is ons landelijk gebied niet in balans. Op veel plaatsen zijn 
de natuur-, bodem- en waterkwaliteit in slechte staat. We vinden het noodzakelijk om flinke maat-
regelen te nemen die voor verbetering gaan zorgen, maar deze veranderingen zijn niet altijd mak-
kelijk. Daarom zetten we in op zorgvuldige gebiedsprocessen waarin we ook perspectief bieden 
aan de landbouw. Dit alles bij elkaar zorgt ervoor dat de biodiversiteit weer toeneemt, we vol-
doende voorraden zoet water houden, de landbouwsector toekomstbestendig is en er genoeg 
ruimte is voor onze inwoners om te genieten van al het moois.” 
 
Het PPLG richt zich in de eerste plaats op biodiversiteit, stikstof, water, bodem en klimaat. Dat 
zijn afspraken die met het Rijk en Europa zijn gemaakt. Noord-Holland hecht aan een duurzame 
toekomst van het landelijk gebied en wil meerdere opgaven tegelijkertijd aanpakken. Daarom zijn 
ook doelen opgesteld voor de thema’s landbouw, landschap, erfgoed en recreatie.  

Stikstof en landbouw 

Voor landbouw is en blijft ruimte in Noord-Holland, ook in de toekomst. In het Provinciaal Pro-
gramma Landelijk Gebied (PPLG) staat dat de overgang naar kringlooplandbouw in 2040 voor de 
landbouw de belangrijkste doelstelling is. Daarnaast wil de provincie de stikstofuitstoot verder te-
rugdringen. Prioriteit daarbij heeft het terugdringen van de uitstoot in de zogenaamde overgangs-
gebieden. Dit is een gebied van 500 meter rondom stikstofgevoelige natuur. De (agrarische) on-
dernemers in deze overgangsgebieden worden maximaal ondersteund met een transit naar be-
drijfsvoering met minder uitstoot en meer biodiversiteit. De overgangsgebieden zijn geen planolo-
gisch instrument.  

Dilemma 

Verder kiest Noord-Holland ervoor om de CO2-uitstoot te verminderen door veenweidegebieden 
natter te maken. Veen dat droog ligt stoot CO2 uit. Door het natter maken van veen neemt de 
CO2-uitstoot af, maar dit heeft wel tot gevolg dat ook de waterkwaliteit afneemt. Dat komt omdat 
voedingsstoffen uit de bodem in het water terechtkomen. Het kan jaren duren voordat de water-
kwaliteit weer op orde is. 

> 
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Uitvoering 

De provincie gaat het PPLG uitvoeren in 5 regio’s die heel Noord-Holland omvatten. Dat zijn: 

1.    Wadden, Kop van Noord-Holland en West-Friesland  

2.    Noord-Kennemerland  

3.    Laag Holland  

4.    Zuid-Kennemerland en Amstel-Meerlanden 

5.    Gooi en Vechtstreek.  

Binnen elke regio zijn al gebiedsprocessen bezig om onder andere de stikstofuitstoot te vermin-
deren, bodemdaling tegen te gaan en de natuur te herstellen en versterken. De maatregelen die 
in het PPLG staan worden daarin meegenomen. 

Vervolg 

Met de concept-startversie van het PPLG gaat het gesprek over de toekomst van het landelijk ge-
bied in Noord-Holland van start. Provinciale Staten debatteren op 1 juni en 12 juni 2023 over het 
plan. Daarnaast loopt er tot en met 26 mei 2023 een grootschalige inwonersraadpleging waarmee 
ook inwoners hun advies kunnen geven. De resultaten van het plan en de uitkomst van het debat 
in de Provinciale Staten worden verwerkt in de definitieve startversie van het PPLG. Deze wordt 
op 1 juli naar het Rijk gestuurd.  
 
Ook na 1 juli is er nog alle ruimte voor aanpassingen en gesprekken. De komende maanden gaat 
de consultatie met belangenorganisaties, gemeenten, waterschappen en inwoners door. In no-
vember wordt het stuk nog ter inzage gelegd. Naar verwachting stellen Provinciale Staten (PS) 
begin 2024 het definitieve PPLG vast. 
 
                                                                                                                       https://www.noord-holland.nl/ 


